
Protokół Nr  2/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  25 stycznia 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć 
inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Drzymały, Mickiewicza i 
Nowowiejskiego – druk C, 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć 
inwestycyjnych: „Termomodernizacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przy 
ul. Krótkiej w Białogardzie”, „Termomodernizacja Przedszkola Miejskiego Nr 1 przy 
ul. 1 Maja w Białogardzie” i „Rozbudowa bazy noclegowej w kompleksie sportowo-
rekreacyjnym przy ul. Moniuszki w Białogardzie” – druk D, 

c)  ramowego planu  pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2010. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-4 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę ulic Drzymały, Mickiewicza i 
Nowowiejskiego – druk C  przedstawiła Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
T. Szwed -  powiedział, że jest dobrze, iż już na początku roku jest jakiś ruch w tej sprawie. To 

pozwoli rozpocząć  i zakończyć prace w terminie, a także nie powtórzy się sytuacja jak przy 
remoncie ul. Skłodowskiej-Curie czy ul. Asnyka, gdzie wykonawca nie przewidział tak 
mroźnej zimy, w związku z czym roboty są wstrzymane, a ulice rozgrzebane.  

S.Purol - pytał czy  4,27 i 0,7% to są wskazania preferowane przez bank i czy to jest górna 
stawka, której nie powinniśmy przekroczyć? 

L.Szymecka - wyjaśniła, że jak bank dostanie granty to wówczas oni zejdą nam możliwie 
maksymalnie ze swojej marzy, a te 3E to jest wymóg Banku Europejskiego. 

 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały (C) pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
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b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych: „Termomodernizacja Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej przy ul. Krótkiej w Białogardzie”, „Termomodernizacja Przedszkola 
Miejskiego Nr 1 przy ul. 1 Maja w Białogardzie” i „Rozbudowa bazy noclegowej w 
kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ul. Moniuszki w Białogardzie” – druk D 
przedstawiła Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 

 
 
Głos w dyskusji zabrali:  
W.Czurko - pytał jaki jest procentowy udział? 
L.Szymecka - wyjaśniła, że jeśli jest to projekt unijny to wkład własny wynosi do 80%, a przy 

projekcie nie unijnym wynosi około 50%, reszta to kredyt. 
T.Szwed - pytał czy na te trzy przedsięwzięcia wystarczy nam kredyt w wysokości 980 tys. zł? 
Skarbnik - odpowiedziała, że wystarczy, ponieważ dostaniemy jeszcze dofinansowanie ze 

środków unijnych. 
T.Szwed – pytał ile wynosi koszt termomodernizacji? 
Skarbnik - wyjaśniła, że jeszcze nie wiemy, ponieważ w ramach projektu ZMiGDP 

wykonawcą jest Szczecinek, my mamy zapisany tylko wkład własny, w którym ujęty jest ten 
kredyt. 

W.Czurko - pytał jakie są koszty? 
Skarbnik – odpowiedziała, że 511 tys. zł za same wykonawstwo, mogą jeszcze dojść koszty 

niekwalifikowane. 
T.Szwed - pytał o jaki procent mogą wzrosnąć koszty? 
Skarbnik - wyjaśniła, że do 10% od zamówienia. 
S.Hatłas - pytał czy opłaca nam się termomodernizacja MOPS-u, ponieważ na to 

przedsięwzięcie potrzeba około 900 tys. zł. Czy nie lepiej wybudować nowy budynek, a 
stary sprzedać?  

Skarbnik - wyjaśniła, że to nam się opłaca, ponieważ nasz wkład własny na 
termomodernizację wynosi 270 tys. zł , reszta pochodzić będzie ze środków unijnych, a na 
budowę nowego budynku najprawdopodobniej nie dostalibyśmy środków unijnych. 

S Hatłas - powiedział, że jeśli tak jest to popiera projekt. 
W.Czurko - chciał zwrócić uwagę na to, iż obecnie przeprowadzana jest termomodernizacja 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwinisławiu, która wynosi około 350 tys. zł. Budynek ten 
jest o wiele większy od MOPS-u, w związku z tym termomodernizacja MOPS-u powinna 
wynieść o wiele mniej. 

 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały (C) pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
c)  w sprawie ramowego planu  pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2010. 

 
Głos zabrali: 
S. Purol - powiedział, że ramowy plan pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2010 został 

już wcześniej przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Sławomira 
Domańskiego.  W  I, II, i III kwartale pracujemy jak dotychczas, a w kwartale IV program 
jest skrócony ze względu na koniec kadencji. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej Białogardu na rok 2010 , głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
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Ad 3 
W sprawach różnych głos zabrali: 
T.Szwed - pytał czy są jakieś informacje odnośnie stawek za odbiór wody i ścieków? 
S.Purol - wyjaśnił, że jeszcze nic nie wpłynęło do Biura Rady, ale jak tylko wpłynie to na 

najbliższej Komisji wprowadzi do porządku obrad. 
 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.40 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Kamila Janowicz 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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	        Przewodniczący  Komisji 
	                    Stefan Purol  

